

DANS DE BEAUX DRAPS

LA FRANCE vue d'en haut

Par Alexis Chenu.



VUES PANORAMIQUES, NIDS DOUILLETS ET TERRASSES SUSPENDUES : L'HEXAGONE AUSSI S'EXPLORE EN ALTITUDE.

A BIRD'S EYE VIEW OF FRANCE.
PANORAMIC VISTAS, COSY NESTS AND TERRACES IN THE SKY:
THE HEXAGON'S HEIGHTS ARE WORTH EXPLORING TOO.

GRAND BLANC – LE COUCOU, MÉRIBEL

Posé au pied des pistes, Le Coucou Méribel (Maisons Pariente) s'offre un hôtel-chalet cinq étoiles sur 10 niveaux et décline 55 chambres, dont 39 suites, la plupart dotées de terrasses privées avec points de vue et panoramas prodigieux sur le domaine des Trois Vallées. Un paradis blanc qui inspire l'architecte Pierre Yovanovitch en réinterprétant le style alpin à la mode contemporaine et poétique. Idéal en après-ski, le spa Tata Harper.

WHITE PARADISE – LE COUCOU, MÉRIBEL. Located at the foot of the slopes. Le Coucou Méribel (Maisons Pariente) is a five-star hotel chalet spanning 10 floors with 55 rooms that include 39 suites. Most have private terraces with breathtaking views and panoramas of the Domaine des 3 Vallées. A white paradise that inspired the architect Pierre Yovanovitch who revisits the alpine style in a contemporary, poetic manner. Ideal for après-ski, the Tata Harper spa.

© lecoucoumeribel

EN PISTE – 1550 ICONIC HOUSE, COURCHEVEL

Troisième adresse de la collection privée de maisons de luxe Iconic House, le 1550 est un chalet aux dimensions extravagantes (680 m² et 8 chambres, dont 3 suites), logé à Courchevel, au pied des pistes du domaine des Trois Vallées. L'adresse se privatise jusqu'à 20 personnes et offre tous les services hôteliers grand luxe : piscine intérieure chauffée, salle de sport, cinéma... Ouverture annoncée en décembre.

ON THE SLOPES – 1550 ICONIC HOUSE, COURCHEVEL

Third location in the private Iconic House collection of luxury homes, the 1550 is a chalet with exceptional proportions (680 m²/7,300 sq ft and eight bedrooms including three suites) in Courchevel, at the foot of the slopes of the Domaine des 3 Vallées. The chalet can be booked for up to 20 people, and features all the services of a luxury hotel: heated indoor pool, gym, cinema... Opening announced for December.

© iconic_house



DANS DE BEAUX DRAPS

SEPTIÈME CIEL – LE BRACH, PARIS

Au Brach, hôtel chicissime du groupe Evok Collection, les terrasses imaginées par Philippe Starck sont ouvertes toute l'année. Ambiance parisienne et végétalisée au rez-de-chaussée, où le chef exécutif Adam Bentaha glisse ses merveilles de mezze. Esprit résolument asiatique au premier étage. Et au 7^e, le potager et jardin accueille désormais un bar, l'antre du mixologue Jérémie Bacquet.

SEVENTH HEAVEN – LE BRACH, PARIS. At the *Brach*, a chic hotel belonging to the Evok Collection group, the terraces designed by Philippe Starck are open all year round. The first floor has a Parisian, plant-based atmosphere, where executive chef Adam Bentaha serves his delightful mezes. A decidedly Asian feel on the second floor. And on the seventh floor, the vegetable garden and decorative garden now have a bar, where mixologist Jérémie Bacquet can be found.

© brachparis



REFUGE – LE STRATO, COURCHEVEL

Le Strato tient depuis dix ans son chalet-refuge cinq étoiles au pied des pistes de Courchevel 1850. Une adresse dans la plus pure tradition alpine, avec 25 chambres et suites, un chalet privatifiable et, depuis décembre, un spa My Blend by Clarins de 800 m² de toute beauté avec piscine intérieure surplombée d'un lustre en verre de Murano. Le restaurant étoilé Baumanière 1850 garantit le festin.

REFUGE – LE STRATO, COURCHEVEL. For the past ten years, Le Strato has had a five-star chalet refuge at the foot of the slopes in Courchevel 1850. An establishment in the purest Alpine tradition, with 25 rooms and suites, a private chalet and, since December, an 800-m² (8,600 sq ft) My Blend by Clarins spa with an indoor pool below a Murano glass chandelier. Gourmet dining is provided by the Baumanière 1850 Michelin-star restaurant.

© hotelstrato



PANORAMA – SOUKI LODGES

Au pied du pic de Vissou (Hérault), entourés de vignobles et chênes centenaires, les deux lodges Souki Lodges & Spa envoient en pleine nature. Les lignes courbes, le style minimaliste... chaque lodge de 110 m² tient une terrasse avec salon extérieur et Jacuzzi, et le choix du mobilier intérieur court des œuvres de Damian Williamson, pour Zanotta, à Mooo!, Paola Navone et Patricia Urquiola.

PANORAMA – SOUKI LODGES. At the foot of the Pic de Vissou (Hérault), surrounded by vineyards and century-old oak trees, the two Souki Lodges & Spa are set in the heart of nature. The curved lines, the minimalist style... each 110-m² (1,200 sq ft) lodge boasts a terrace with an outdoor living space and a Jacuzzi, and the choice of interior furnishings ranges from works by Damian Williamson, for Zanotta, to Mooo!, Paola Navone and Patricia Urquiola.

© soukilodgesspa